附件3：
广东大学生英语综合技能大赛决赛模拟记者招待会《简介》模板
	队伍编号
	

	招待会主题
	《关于＊＊＊（事件或问题）的记者招待会简介》

	出席人员
	选手编号+姓名
	扮演角色
	角色简介

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	内容观点提要
（1分钟内）
	

	Topic
	

	Participants 
	Contestant
	Role
	Brief introduction of the role

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	Abstracts

(Within 1min)
	


Example: 

	队伍编号
	B

	招待会主题
	广州亚组委就亚运会志愿者招募举行的新闻发布会

	出席人员
	选手
	扮演角色
	角色简介

	
	B1黄XX
	黄部长
	广州亚组委人力资源部部长

	
	B2陈X
	马部长
	广州亚组委志愿者部部长

	
	B3罗XX
	陈小姐
	亚运会前期志愿者

	内容观点提要
（2分钟内）
	招募时间: 即日起至2010年9月
招募类别: 通用志愿者, 专业志愿者以及城市志愿者
招募途径: 1） 第16届亚运会组委会官方网站报名
            2） 委托招募单位提供的招募渠道报名
4、志愿者招募基本条件: 遵守中国法律法规， 热心公益事务， 具有基本的体育运动尝试， 具备符合押租为对于志愿者所申请岗位的资格要求和时间要求。其中，专业志愿者除满足以上基本要求外，还应具备特定岗位所要求的外语交流能力，专业技术和专门技能。

	Topic
	Press Conference on the Volunteer Recruitment for the 2010 Asian Games

	Participants 
	Contestant
	Role
	Brief introduction of the role

	
	B1 HuangXX
	Director Huang
	Director of Human Resources Department of the Guangzhou Asian Games Organizing Committee (GAGOC)

	
	B2 Chen XX
	Director Ma
	Director of the Volunteer Department of the GAGOC

	
	C3 Luo XX
	Miss Chen
	A pre-game volunteer for the Asian games

	Abstracts

(Within 2 min)


	Time for Recruitment: From this day till May 16, 2009
Types of Volunteers: General Volunteers, Professional Volunteers, City Volunteer
Ways of Application: 1） Through the official Games website, at www.gz2010.cn.
                  2）Through the recruitment channel provided by the entrusted recruiters

4、Requirment of volunteers: Requirements: Volunteers should Conform to the Laws and Regulations of the PRC, be public-spirited and equipped with basic knowledge of sports, meet time and skill requirements of applied positions specified by Asian Games Organizating Committee. As for professional volunteers, additional skills such as foreign language communication skills, professional techniques are required.


